



n. 945, Avenida Dr. Sun Yat Sen, Macau 澳門孫逸仙大馬路945號
Telephone 電話 +853 8805 8888 | Facsimile 傳真 +853 8805 8833
mandarinoriental.com/macau



MANDARIN ORIENTAL
MACAU

MID-AUTUMN TREASURES

愉悅中秋



TRADITIONAL MOONCAKES 四件裝月餅禮盒

M.O.P.
澳門幣 380 nett



白蓮蓉雙黃月餅
Silver lotus paste with
double egg yolk



玫瑰豆沙雙黃月餅
Red bean paste with
double egg yolk



翡翠雙黃月餅
Pandan paste with
double egg yolk



金腿伍仁月餅
Five kernel with
Yunnan ham

MANDARIN ORIENTAL DELUXE HAMPER 文華東方中秋節豪華禮品籃

M.O.P.
澳門幣 2,888 nett

4-pieces of mooncakes
文華東方月餅 4件裝

Superior dried Japanese Shitake mushrooms 2 tael
日本花菇 2兩

Red quinoa - Sabarot 500g
法國紅藜麥 500克

Organic coconut oil - La Tourangelle 314ml
有機冷壓椰子油 314毫升

Truffle breadsticks - Tartuflanghe Italy 120g
意大利松露麵包條 120克

Mandarin Oriental homemade raspberry and rose water jam 120g
文華東方自製紅桑子玫瑰果醬 120克

Homemade XO sauce 120g
文華東方秘制 XO 醬 120克

Dried fish maw 2 tael
花膠 2兩

Spicy Togarashi cashew nut 150g
七味烤腰果 150克

Mandarin Oriental assorted cookies
文華東方自製曲奇

Handcrafted chocolate praline 12pcs
雜錦朱古力 12粒裝

Selected tea 40g
文華東方精選茗茶 40克

French wine - Kressmann, Grande Réserve Red 750ml
法國科瑞絲曼波爾多珍釀紅葡萄酒 750毫升

Mandarin Oriental festival hamper basket
文華東方節日禮籃

For enquiries or orders 訂購或查詢請聯絡

Telephone 電話 +853 8805 8948 | Fax 傳真 +853 8805 8899 | E-mail 電郵 phaldemann@mohg.com

MID-AUTUMN DELIGHTS 愉悅中秋

Celebrate Mid-Autumn Festival with mooncakes from Mandarin Oriental, Macau. This year, we are featuring an exquisite artwork of Macau's landscape by Leong Ieng Wai on our box. Born with autism, his talent for drawing was discovered when he picked up a 0.38mm pen, hence, his nickname is '0.38'. Part of the proceeds from the purchase of our mooncakes will be donated to the Fuhong Society of Macau to benefit '0.38' and other talented artists like him.

澳門文華東方酒店秉承一貫傳統，推出多款口味的手工月餅及禮籃。今年更與慈善機構 - 澳門扶康會合作推出月餅禮盒，禮盒內的風景畫由自閉症人士梁英偉創作，因他喜愛用0.38號針筆作畫，故有「零點叁捌」之稱。現凡購買月餅禮盒，澳門文華東方酒店將部份收益捐贈給澳門扶康會，用於培育「零點叁捌」及其他青少年的發展。

Complimentary sleeve with company logo for every mooncake box for orders of 50 boxes or more.
凡訂購月餅50盒或以上，本酒店可於月餅禮盒上加註公司商標。

Complimentary delivery for purchase of 50 boxes or above to one address only.
訂購月餅50盒或以上，可享免費送貨服務一次。送貨服務只包括單一目的地。

Mooncakes will be available for collection at Mandarin Oriental, Macau from 5 September until 4 October 2017, between 11am and 8pm, daily.

客人可以2017年9月5日至10月4日期間，每日上午11時至晚上8時領取月餅。

EARLY BIRD 額外禮遇：

- 15% discount for purchases before 15 August 2017
凡於2017年8月15日前購買月餅，即尊享15%折扣優惠
- 10% discount for purchases before 1 September 2017
凡於2017年9月1日前購買月餅，即尊享10%折扣優惠

BULK OFFER 大宗訂購：

- Purchase 50 boxes or more to enjoy 10% discount
訂購月餅50盒或以上，即尊享10%折扣優惠
- Purchase 100 boxes or more to enjoy 15% discount
訂購月餅100盒或以上，即尊享15%折扣優惠
- Purchase 200 boxes or more to enjoy 20% discount
訂購月餅200盒或以上，即尊享20%折扣優惠

* The above discounts cannot be used in conjunction with other promotional offers and are not applicable for mooncake hampers.

* 以上折扣不能與其他優惠同時使用及不適用於預訂節日禮品籃。

